
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Integrationsministeren

Dato: 15. august 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 465
Ministeren bedes bekræfte, at hensigten med den såkaldte Positivliste er, at
give udlændinge, som har fået arbejde inden for et af de erhverv, hvor der er
mangel på kvalificeret arbejdskraft, særligt let adgang til det danske arbejds-
marked. Desuden bedes ministeren bekræfte, at et af de erhvervsområder,
hvor der i Danmark er mangel på kvalificeret arbejdskraft er ”it og teleteknik”.
Endelig bedes ministeren uddybende redegøre for, hvorfor it-specialisten Bi-
pjeet Kaur, der har fast job som forsker og underviser i trådløs kommunikation
på Ingeniørhøjskolen, og som af sin arbejdsgiver vurderes til at være i besid-
delse af kompetencer inden for sit felt, som kun få andre i Danmark har, ikke
vurderes til at være omfattes af Positivlisten, jf. UUI alm. del – bilag 188.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. august 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen Jespersen
formand
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